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Anti-Counterfeiting Product Policy 

 

Counterfeiting of semiconductor products is a growing problem in the global technology industry. To ensure that 
the products you purchased are genuine AOS products, we strongly encourage our customers to only purchase 
products from AOS or from AOS’s authorized distributors. AOS will not provide any warranty coverage or other 
assistance for products purchased from unauthorized sources. 

 

If you have any question about the genuineness of the product you purchased, please contact your local AOS 
Sales Representative and ask them to forward the case to our Customer Quality Engineering department for 
confirmation of the product authenticity.  Please include any relevant materials related to the purchase of the 
suspect product, such as a copy of the purchase order, distributor contact information, and any pictures of the 
products, labels, and shipping cartons.   

 

AOS is taking strong measures to protect our customers and ourselves, and is contacting relevant agencies of 
China and Hong Kong governments to investigate counterfeit product cases. Thank you for your cooperation and 
support.  

 

 

防伪条款 

 

假冒伪劣半导体产品在行业内是一个日益突出的全球性问题。为保证您购买到AOS品牌正品，请您务必直

接从AOS或者AOS授权的代理商处购买。 AOS 对非经AOS 

授权渠道购买的产品不提供任何保证或提供任何服务。 

 

如果您对购买的产品有任何疑问，请联系您所在区的AOS的产品经销代表，他们将会通知我们的客户质量

工程师来帮助您鉴别真伪，届时请您一并提供任何涉嫌仿造产品的相关信息协助我们鉴别，比如采购订

单复印件、代理商的联系信息、产品照片、标签、包装箱等。 

 

AOS正积极采取各种措施保护我们的客户和AOS，且目前AOS 

正联系中国及香港相关政府部门开展一系列的打假行动。感谢您的支持与配合。 

 

http://www.aosmd.com/

